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Närvarande: Pelle Andersson, Daniel Lindell, Maria Kjellstedt, Roland Eriksson, Helena 
Hellkvist Karlsson, Ulrika Gustafsson, Anette Magnussen, Åsa Tolbäcken, Christina Eriksson, 
Anders Eriksson, Hanna Olsson 
 
Ej närvarande: Amanda Jeppsson 
 
 
Dagordningen 
Godkändes 
 
Nya ledamöter 
Kort genomgång av ledamöternas uppgifter. 
 
Föregående protokoll 
Lades till handlingarna efter Tydliggörande av två punkter: 

- Anders har kollat upp skrivare/kopiator men ännu inte inhandlat något. 
- Förbandslådor ännu inte införskaffat. Viktigt med att göra skillnad på övningsmaterial 

och lådor som ska finnas kompletta vid behov, en stationär i Scoutgården och en för 
hajker etc.. Förbandslåda vid Scoutstugan bör också förnyas och alltid förvaras på samma 
plats. Christina lovade att ordna detta. 
 

Skrivelser 
- Distriktets nyhetsbrev 
- Inbjudan till seminarium om föreningsturism, 9/2 arr. KAIK och Katrineholms kommun 
 

Vårplaneringen 12/1 
- Uppföljning 
- Avdelningarna: Ledare behövs till onsdagar 
- Pelle ser till att minnesanteckningarna från dagen sprids. 

 
Strategi för framtiden 
Diskussion om hur vi kan arbetar för att lägga upp en långsiktig plan för utveckling av kåren. 
Fokus på kärnverksamhet. Färre aktiviteter med hög kvalité. Utnyttja de idéer och den hjälp 
utvecklingskonsulenten, som finns inom förbundet, kan bidra med. Pelle frågor om han kan 
komma till kårstämman tisdagen den 11/3, alternativt till ett styrelsemöte.  
 
Utbildning 
- Trygga möten: 
Uppföljning av deltagande är nödvändigt då ett flertal kursintyg saknas i pärmen. Hanna ber 
Carina kryssa för i medlemsregistret när kursintyg finns, samt skriva ut en lista till pärmen 



som man kan kryssa i när kursen är genomförd. Avdelningsledarna påminner de ledare som 
ännu inte gjort kursen. 
- Andra utbildningar på gång, se distriktets nyhetsbrev. 

 
 
Kårstämman 11/3 
Pelle bjuder in konsulenten från förbundet  
- Kallelse, Pelle anslår enligt stadgarna och skickar ut 
- Handlingar: 

- Ekonomisk berättelse, Hanna överlämnar till Pelle  
- Verksamhethetsberättelsen, Pelle och Åsa skriver ett förslag 
- Ekonomisk redovisning, i princip klart för Hanna att skicka till revisorerna 
- Verksamhetsplan och budget tas upp på nästa styrelsemöte 

- Förtäring. Christina fixar. 
- Valberedningen söker förslag till:  

- en ledamot till valberedningen 
- julförsäljningsansvarig 
- utbildningsansvarig 

 
Övriga kommande aktiviteter 
- Skidkväll Spökbacken 27/1 
- Faluhajk kommande helg. Minst 24 deltagare. 
- S:t Georg. Pelle samordnar. En från varje avdelning till planeringsgrupp. 
- Valborg. Agneta ansvarar för Stadsparken. Roland samordnar Djulö.  
- Läger:  

- DUST: Roland informerade om planeringen. Program planeras. Kostnad 1750 kr 
per deltagare. 

- Spårarläger ännu inte beslutat.  
- Förslag att de ledare som åker för att bo i by inte ska betala någon lägeravgift. Till 

budget för beslut på kårstämman. 
 
Ekonomi 
- Ett underskott på ca 8600 kr efter Femundsmarka. Förslag att dela detta lika mellan 

Katrineholm och Vadsbro-Blacksta. Beslutades enligt förslaget. 
- Scouternas nya försäkringar. Beslut nästa styrelsemöte då de aktuella försäkringar kåren 

har gäller till 2014-04-01. 
 
Scoutgården, Scoutstugan, material 
- Städning Scoutgården. Lista finns på anslagstavlan att fylla i samt vad som bör göras. 
- Kräftfisket vid Scoutstugan. Daniel och Sven sköter kontakterna med 

fiskevårdsföreningen som ska ha möte inom kort. 
- Takstegar på Scoutstugan. Skånbäcks bygg från Björkvik har tittat och kommit med ett 

prisförslag på 7000:- för material och arbete. Beslutades enligt förslaget. 
-  
 

Föräldragruppen 
- De som tidigare varit med fortsätter. Har börjat planera årets julmarknad. Ordnar inköp 

till Valborg. 
 
 



Ledare och andra vuxna medlemmar 
- Födelsedagar/uppvaktningar under året. Christina bevakar. 
- Ansökan om kommunens ungdomsledarstipendium senast 28/2. 

 
Genomförda aktiviteter 
- Julgröt 11/12 med närmare 30 deltagare. 

 
Övriga frågor 
Hur anmäler man försäkringsärenden? Aktualiserades efter incident vid pulkaåkning. Anders 
kollar med förbundet. 
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Åsa Tolbäcken  Pelle Andersson 
 

 


